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Okleščeni kreditni zahtevki
IzvrSnl svet bežigrajske ob-

činske skupSčine je pred ne-
davnim sklical sejo na kateri
so sodelovali člani odbora za
gospodarska gibanja pri izvrš-
nem svetu in člani nadzornega
odbora Ljubljanske banke-Go-
spodarske banke, ki združuje-
jo delo v bežigrajskih organi-
zacijah združenega dela. Raz-
pravljali so o uresničevanju
skiepov izvršilnega odbora
Ljubljanske banke-Gospodar-
ske banke o investicijskih kre-
ditih bežigrajskemu gospodar-
stvu v tuči novih stabtlizacij-
skih in restriktivnih ukrepov.

Že junija je izvršni svet banki
predlagat, pri katerih investi-
cijskih projektih naj sodelonju
z dopolnilnlmi sredstvi, poslo-
vali pa so ji tudi obširne ana-
lize.

Na seji niso podprli zahteve
SMELT za kredit pri gradnji

nove poslovne stavbe, pripo*
ročali pa so. naj se ta investici-
ja uvrsti med prednostne v letu
1980.

Podprli so zahtevo Ener-
goinvesta iz črnuč, da njihovo
investicijo obravnavajo že le-
tos, odobrena sredstva pa bo-
do začeli Črpati v prihodnjem
letu. V ceioti so podprli kredit-
ni zahtevek Iskre avtomattke,
tozd Tela, Elma s čmufi bo
morala izdelati nov investicij-
ski program, KIT tozd Mlekar-
ne pa naj bi s svojim zahtev-
kom prišel na vrsto že letos.
Stvari so se malce zatakniie pri
zahtevku SploSne obrti Sežl-
grad, ker je bil njihov program
terminoložko zgreSen inje bilo
razumetl, da gre za vlaganje v
poslovne in ne proizvodne
prostore; zaio izvrfini svet
predtoga prvotno ni upoSteval.
Na petkovi seji so razjasnili na-
men naložbe in sklenili, da
Obrtno podjelje BeŽigrad vse-
Jtakor predlagajo za obravnavo
5e v letošnjem letu, saj stori-
tvena obrt daleč zaostaja za

potrebami. Tudi zahtevek Geo-
loškega zavoda za obnovo de-
lavnic in skladišč in proSnjo
Mercatorja za kredit pri gradnjl
trgovlne na spodnjih črnučah
bo banka reSevala 5e fetos. Ob
skrbnih analizah in upoSteva-
nju vseh stabilizacijskih ukre-
pov pri kreditiranju, je izvrSni
svet naše občine sestavil po>
vsem realne predloge kreditov
za investicije, ki naj bijih Ljub

, Ijanska banka-Gospodarska
banka odobravaia in odobnia
še letos.
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